

# 中銀國際英國保誠 資產管理有限公司

## 簡歷



## 鄧興成博士，CFA 量化投資董事

鄧博士是中銀國際英國保誠資產管理有限公司量化投資董事，其管理的量化投資團隊致力發展嚴謹的科學化投資平台及管理環球資產配置。目前，他託管的資產涵蓋環球股票投資組合、主動型國家基金、強化型指數基金以及交易所交易基金等。鄧博士亦主管機構銷售團隊，著重發展亞洲市場如中國、韓國、台灣及新加坡等地區的機構投資業務。

加入中銀保誠前，鄧博士於巴克萊國際投資管理北亞有限公司（「BGI」）投資部擔任主管，負責投資組合管理，主動式投資研究以及業務發展。另外，他曾擔任中國、韓國、台灣以及新加坡等地區的大型機構、基金管理公司及監管機構的主要投資顧問。任職BGI前，鄧博士曾在道富環球投資管理擔任投資經理，負責管理各類主動及被動型投資組合，並參與多項主動式投資策略的研究。

過去的11年，鄧博士於主動和被動式管理的環球投資組合及地區性退休基金上均有卓越成就，其中包括盈富基金（2800）、i股新華富時A50中國指數基金（2823）、標智滬深300中國指數基金™（2827）及標智上證50中國指數基金™（3024）。經他管理的資產累計值超過60億美元。

鄧博士於1993年獲華盛頓大學理論物理學博士學位，並於1994年至1995年期間擔任Genome Sequencing Center博士研究員。他自2000年起取得特許財務分析師(Chartered Financial Analyst，簡稱CFA)的專業資格。。

# BOCI-PRUDENTIAL ASSET MANAGEMENT LIMITED

## Curriculum Vitae

### **Hing S. Tang, PhD, CFA, Investment Director - Quants**

Dr. Tang serves as Investment Director - Quants at BOCI-Prudential. His Quantitative Team is responsible for developing robust scientific investment platform and managing global portfolios across all asset classes. Currently, the mandates range from global equity allocation, active country fund, enhanced index funds to exchange traded funds (ETFs). Dr. Tang also runs the Institutional Sales Team which is responsible for developing the institutional business with focus on Asia like China, Korea, Taiwan and Singapore.

Before joining BOCI-Prudential, Dr. Tang served as Director, Investments at Barclays Global Investors North Asia Ltd ("BGI"). At BGI, he was responsible for portfolios management, active research and business development. Moreover, he acted as the main advisor to leading institutions, fund houses and regulators in China, Korea, Taiwan and Singapore. Prior to BGI, Dr. Tang was a portfolio manager at State Street Global Advisors managing various active and passive portfolios. He was also involved in various active researches.

During the past 11 years, Dr. Tang possessed proven track records in the active/passive management of global portfolios and retirement funds in the region. He also managed the Tracker Fund of Hong Kong (TraHK) (2800), the iShares FTSE/Xinhua A50 China Tracker (2823), W.I.S.E. - CSI 300 China Tracker™ (2827) and W.I.S.E. – SSE50 China Tracker™ (3024). Asset under his management accumulated over USD 6b.

Dr. Tang got his Ph. D in theoretical physics from Washington University in 1993 and was a postdoctoral fellow at Genome Sequencing Center from 1994 to 95. He is also a CFA charter holder since 2000.